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          TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
24/2011. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2011. november 10-én 14:15 órai kezdettel tartott rendkívüli Képviselő-testületi nyílt 
ülésről. 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
           
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a képviselőkből 8 képviselő jelen van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Dr. Hegyesi 
Kálmán és Kovács Sándorné képviselőket bízzák meg. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a jegyzőkönyv 
hitelesítők személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Sűveges 
Sándornét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
N A P I R E N D E K: 

 
1./ Tájékoztatás az egyeki ivóvíz minőségingadozásáról 

C8/426/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
2./ KEOP-7-1-0/11 pályázat önerejével kapcsolatos egyeztetés 

A16/427/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
A19/428/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

3./ MVH-s pályázatok benyújtásához szükséges döntések 
A16/433/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
A16/434/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
A16/435/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
A16436/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
A16/437/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

4./ A Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által a Hortobágyi LEADER HACS-
hoz benyújtandó pályázatról döntés 

A16/438/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
5./ Albacomp Kft. kötbér ügye 

Z1/423/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
6./ Ügyvédi megbízás jóváhagyása a CAMINUS Zrt. ügyében 

Z1/429/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
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Z1/430/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
Z1/431/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

7./ Tájékoztató a RÓZSAÉP Kft. ügyével kapcsolatban 
C8/432/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

8./ ETKIKI Többcélú Intézmény kérelme a tornaterem világításának javítása ügyében 
Z1/439/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

9./ Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés c. TÁMOP-5.6.1.C-11/2. pályázat 
benyújtása 

A16/440/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
10./ Római Katolikus Plébánia védelembe vételének ügye 
11./ PETROPÁL NONPROFIT Kft. gondozóinak kérelme 

Z1/424/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 
Z1/425/2011.(XI.10.) sz. határozat/ 

12./ Egyebek 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a 10. napirendet, a Római Katolikus Plébánia 
védelembe vételének ügyét vegyék le napirendről.  
 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1./ Albacomp Kft. kötbér ügye 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Pénzügyi Bizottság egyhangúan amellett szavazott, hogy a kötbér összegének megfelelően 
informatikai eszközöket szállítson az Albacomp Kft. az iskola számára.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyival egészíteném ki, hogy 2 570 820 Ft értékben elfogadjuk az iskola részére az 
informatikai eszközöket. Elfogadtunk 11 laptopot 105 000 Ft+Áfa/db értékben, illetve 
szoftvereket 500 000 Ft+Áfa értékben, plusz a szervízszolgáltatást 502 070  Ft értékben. Ez 
összesen 2 570 080 Ft. Az javaslat született, hogy ne pereskedjünk.                   
Aki elfogadja a bizottság javaslatát, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
423/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az Albacomp RI Kft. (8000 Székesfehérvár, 
Mártírok u. 9. ) szemben a 2 570 820 Ft kötbér igényét 
érvényesíti. 
Az Albacomp RI Kft. (8000 Székesfehérvár, Mártírok u. 9. ) által 
tett egyezségi ajánlatot mely szerint a kötbér összegével 
megegyező értékű eszközt szállít, elfogadja.  
Az eszközök az alábbi értékben kerülnek leszállításra: 
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- 11 db Elitegroup Classmate PC 105 000 Ft+Áfa/ db értékben 
- MS Win7 Pro szoftverek           500 000 Ft+ Áfa értékben 

 (388018;388019;388020;388021;388022;388023;388024;  
 388025;388026;388027;388028) 

- Szervízszolgáltatást          401 656 Ft+Áfa értékben 
 

         Összesen :                  2 056 656 Ft+ Áfa értékben 
 
Felhatalmazza a polgármestert az átadás-átvételi jegyzőkönyv 
aláírásával. 

 
Határidő: 2011. november 10. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Hajduné Holló Katalin igazgató 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
  

 
2./ PETROPÁL NONPROFIT Kft. gondozóinak kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott, nem született 
döntés a napirendben. Volt egy olyan alternatív javaslat, hogy a későbbiekben egészítsék ki a 
kérelmüket, és hozzák vissza a Képviselő-testület elé.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az oktatásnak helyt tudunk biztosítani az étteremben szombat délelőttönként vagy a 
Tűzoltóság oktató termében, ha ők rendelkezésre tudják bocsájtani. Ha mi most támogatjuk a 
gondozók képzését, ami 240 000 Ft, azt a hitelkeretünkből tudjuk megtenni, de nekünk 
támogatni kell az ilyen törekvéseket, amellyel munkahelyeket lehet biztosítani. Úgy tudom, 
hogy ha lejár a két éves szerződésük, és nem szerzik meg a szakképesítést, akkor elveszítik a 
munkahelyüket.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Biztos, hogy kapkodva tárgyalta a bizottság a napirendet, de én többször rákérdeztem, és a 
szakképzés nem alkalmazási feltétel.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem alkalmazási feltétel, de ebben a munkakörben csak akkor foglalkoztatható, ha két éven 
belül megszerzi ezt a szakképesítést.  
 
Petrován Pál ügyvezető:    
Igazából 5 év van rá, de valóban, az alatt az idő alatt, el kell, hogy végezzék.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslom, támogassuk ezeknek az embereknek a képzését fejenként 16 000 Ft-tal. Ez 
összegszerűen 240 000 Ft. Képzésüket pedig az étteremben vagy a Tűzoltóság oktató 
termében tudják végezni ingyenesen.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:                              
Aki egyetért a javaslatommal, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
424/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, támogatja a Petropál Nonprofit Kft. (4087 Hajdúdorog, 
Kiss János u. 27.) dolgozóinak kérelmét és fejenként 16 000 Ft-
tal, összességében 240 000 Ft-tal támogatja a dolgozók képzését.  
 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:                              
Aki javasolja, hogy a támogatást a működési hitel terhére biztosítsuk, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 3 tart az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
425/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a Petropál Nonprofit Kft. (4087 Hajdúdorog, Kiss 
János u. 27.) részére 240 000 Ft képzési támogatást működési 
hitel terhére biztosítja.  
 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
3./ Tájékoztatás az egyeki ivóvíz minőségingadozásáról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ami bánt bennünket, hogy ilyen helyzet alakult ki. Lehet, hogy az egészségre ártalmatlan volt 
a víz, de gusztustalan. Most viszont átestünk a ló túl oldalára és most annyira klóros, hogy 
azért nem fogyasztható. Mikor szűnik meg ez a klóros víz és mit tesznek azért, hogy ez 
máskor ne fordulhasson elő? Valamint szeretném, ha a vízdíjról is nyilatkoznának.  
 
Kanyuk János műszaki igazgató: 
Köszönöm a lehetőséget, hogy válaszolhatok a kérdésekre. Kapacitásbővítés miatt volt 
szükség technológiai átalakításra, ez idő alatt Egyek lakossága szűretlenül fogyasztotta a vizet. 
Ilyenkor a vas és mangán értéke szokott megemelkedni. A technológiai szerelésnél vagy a 
tárolónál történt –e  a hiba azt nem tudjuk. Mi mindent átvizsgáltunk. Új szitaszövetet 
helyeztünk fel. Nem azt mondom, hogy ez szokványos, de ez előfordulhat. A mosatás alatt a 
klórszint meg volt emelve. Múlt hét csütörtök óta elindultak az új szűrő tartályok.  Ahogy a 
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vezérigazgató úr is közölte, az Egyeki lakosok részére kedvezményes vízdíj lesz érvényesítve 
a következő havi számlában.  
 
Hajdú János üzemeltetési osztályvezető:  
A szűretlen víznél vas, mangán ill. ammónium mértékében lehet változás. Ez kicsapódhat a 
vízből és egyfajta sárga színt kölcsönöz az ivóvíznek. A fertőtlenítés során egy emelt 
klórszinttel üzemeltünk, ami egy szükséges dolog. Miután valamennyi biológiai vizsgálat 
negatív eredményt hozott visszatértünk az eredeti tisztítási technológiához.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A kommunikáció hiánya volt a legnagyobb probléma. Az lenne a kérésem, hogy a jövőben 
ilyen esetekben közöljék a lakossággal, hogy milyen munka folyik, és mire lehet az ivóvíznél 
számítani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A víztoronyról kérnénk még tájékoztatást.  
 
Kanyuk János műszaki igazgató: 
A víztoronyban víz van, természetesen még meg van a funkciója. Az mindenképpen egy 
tározó. A Vízmű telepről a kimenő vízhálózatba megy,  az a víz addig megy, amíg a 
Víztoronyban egy érzékelő nem jelzi, hogy megtelt. Egy szivattyú működik benne, ami 
egyenletes nyomást biztosít a lakosok részére.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mi úgy lettünk tájékoztatva, hogy a Víztoronynak már nincs funkciója, csak magaslati értéket 
képvisel, és vizet nem tárolnak benne. 
Ha van benne víz, azt milyen gyakran tisztítják? Mostanában nem nagyon emlékszem ilyen 
tisztításokra. Nem csak szúnyoglárva, hanem egyéb szennyeződések is lehetnek ebben a 
vízben. 
 
Kanyuk János műszaki igazgató: 
Negyedévente kell ezeket a fertőtlenítéseket, mosatásokat elvégezni.  Az ágvezetékeknél 
előfordulhatnak problémák és ezért kell sűrűbben mosatni. 
 
Murvai Ferenc meghívott: 
Nagy Miklós igazgató úr az év elején gyakori vendége volt az önkormányzatnak. A Víztorony 
amíg az önkormányzaté volt, negyedévente tisztítva lett. Ezek mostanában nem történtek meg. 
Nagy Miklós azt mondta, hogy a víztorony már csak magaslati értéket képvisel és ezért mi 
megnyugodtunk.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az egyéb férgek megjelenésének van-e speciális oka, illetve van-e egészségügyi kockázata.  
 
Hajdú János üzemeltetési osztályvezető:  
Ezekre a rendelet nullás értéket vesz, és csak emelt mennyiségű klórozással tüntethetők el. A 
vízszolgáltatás kellemetlen melléktermékei, de egészségügyi kockázatuk nincs.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A magam részéről elégedetlen és csalódott vagyok. Az ilyesmiről jó előre tájékoztatni a 
lakosságot. Én utólag pótoltam a tájékoztatást. A jövőben kérném, hogy a Víztorony 
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tisztítására hívjanak meg, mert szeretném azt személyesen látni. A vízdíjak nem azt mutatják, 
hogy a vízműnek ne lenne pénze megfelelő szúnyoghálót venni. Nagyon sokan szeretik az 
itteni vizet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:                              
Aki javasolja tájékoztató tudomásul vételét, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
426/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
egyeki ivóvíz minőségéről adott tájékozatót tudomásul veszi.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

4./ KEOP-7-1-0/11 pályázat önerejével kapcsolatos egyeztetés 
KEOP-7-1-0/11pályázat előkészítő munkáinak beszerzéséről döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van előttünk két előterjesztés is. Mind a kettőnek ugyanaz a tartalma. Az egyiket a pályázatíró 
cég készítette elő, a másikat pedig a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az első anyag a KEOP-7-1-0/11 pályázat önerejével kapcsolatos egyeztetés. Ehhez a 
napirendhez a támogató okirat került kiküldésre arra vonatkozóan, hogy az önkormányzat 
ezen a pályázaton sikeresen indult, valamint a korábbi ülések anyagai ezzel kapcsolatban. Az 
önerő kérdése az, amit még tisztázni kell. Megszavazta a Képviselő-testület, hogy biztosítja az 
önerőt, de nem volt egyértelmű, hogy ez átadott pénzeszköz, vagy kölcsön lesz. A mai napon 
12 óra előtt 10 perccel érkezett meg egy megállapodás pénzeszköz átadásról és finanszírozási 
szerződés. Nem vagyok benne biztos, hogy ilyen rövid idő alatt felelősség teljes döntést tudna 
hozni a testület, hiszen rövid volt az idő az anyag áttanulmányozására. Ez volt az önerő 
kérdése.  
A másik anyag, amit a pályázatíró cég állított össze. 35 millió támogatást nyert az 
önkormányzat az előkészítési költségekre.  A pályázatíró cég állított össze egy anyagot, 
amiben lefektette a javaslatát, hogy mely cégektől javasol árajánlatot bekérni. Itt arról dönt a 
testület, hogy ezeket a cégeket meghívja az eljárásba. Itt mérlegelni kell, hogy mielőtt 
véglegessé válik az önerő kérdése ezeket az ajánlat kérőket kiküldjük-e.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Amellet vagyok, hogy ezt a pályázatot adjuk be az előre megbeszélt formában. Van két 
kifejezés, a pénzeszköz átadás és a kölcsön jogcím. Mi a pénzeszköz átadást szeretnénk a 
szerződésben látni.  
IV.5. pontjához kapcsolódóan, a jelenleg hatályos jogszabály alapján még az önkormányzatok 
maguk sem korlátozhatják a díjmegállapító hatáskörüket.  
 
Murvai Ferenc meghívott: 
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Van egy táblázat ahol az elszámolásnál figyelembe vehető összegek vannak felsorolva. csak 
remélni tudom, hogy az árajánlatokból olcsóbb árak fognak kijönni. Meg fog történni egy 
megvalósítás. Csapadékosabb időszakokban meg kellene oldani, hogy jelenleg is jobban 
működjön ez a hálózat. A lakóházak bizonyos százalékánál az esőcsatorna bele van kötve a 
szennyvízrendszerbe, de van olyan nem régen felújított önkormányzati intézmény is, 
amelynek a csapadékvize a szennyvízcsatornába lett bekötve. Arra kérem a Képviselő-
testületet, hogy vigyázzon a jövőben, hogy ilyen hibákat ne kövessen el.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amit említettél témát, ezen dolgozik az építésügyi igazságügyi szakértő. 
Van egy előterjesztés arra, hogy kérjük be az ajánlatokat, de mi kérhetünk másoktól is 
ajánlatokat. Ha van valakinek egyéb javaslata azt megteheti.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ki javasolta ezeket a cégeket? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nagy Miklós által javasolt cég javasolta ezeket a cégeket. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egyetértek polgármester úrral, hogy úgy lenne a jó, ha más cégektől is kérnénk árajánlatot. 
Ezektől a cégektől mindenképpen kérjünk, aztán polgármester úr adhat még javaslatokat, 
hogy kitől kérjünk.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ha van konkrét cég, akitől ajánlatot akarunk kérni, akkor most azt soroljuk fel. A határozati 
javaslat úgy élhet, ahogy a testület dönt. A polgármester nem dönthet, a testület hatásköre a 
végső döntés a szolgáltatók kiválasztásánál. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dr. Berecz Orsolyától mindenképen kérjünk ajánlatot a közbeszerzésre, a megvalósítási 
tanulmány készítésére az Innova-ÉP Kft-től, Musta Alberttől is kérhetünk ajánlatot. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én 5 napot javasolnék határnak, hogy kitől akarunk ajánlatot kérni, de ne feltétlenül a 
legolcsóbbat válasszuk..  
 
Murvai Ferenc meghívott: 
Ez a szerződés lehet, hogy 2012-re megvalósíthatatlanná válik. Ha bekövetkezik a központi 
hatósági árképzés, akkor ezt a lehetőséget elveszíthetik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja a határozati javaslat elfogadását kiegészítéssel módosítással, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 427/2011. (XI.10.) sz. 
határozata: 
 
A Képviselő-testület  
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1./ Az „Egyek Nagyközség szennyvízkezelése” tárgyú KEOP-7.1.0./11-2011-0028 azonosító 
számú pályázat előkészítő szakaszában projektmenedzsment feladatok ellátása legfeljebb 
3.000.000.-Ft összeg erejéig tárgyban közbeszerzési értékhatár alatti, három ajánlat kérésén 
alapuló eljárást indít, és a következő ajánlattevőket kéri fel ajánlattételre: 
 
 - K-Projekt Managment Kft. (4400 Nyíregyháza, Árok u. 18. 3. em. 13.) 

- Inno Invest Kft. (4400 Nyíregyháza, Szent I. u. 3.) 
- Immobi-Rat Kft. (4400 Nyíregyháza, Báthory u. 8.) 

 
2./ Az „Egyek Nagyközség szennyvízkezelése” tárgyú KEOP-7.1.0./11-2011-0028 azonosító 
számú pályázat előkészítő szakaszában a projekt előkészítés és megvalósítás közbeszerzési 
feladatainak ellátása legfeljebb 3.000.000.-Ft összeg erejéig tárgyban közbeszerzési 
értékhatár alatti, három ajánlat kérésén alapuló eljárást indít, és a következő ajánlattevőket 
kéri fel ajánlattételre: 
 

- CEU Tender Kft. (1016 Budapest, Avar u. 8/B. ) 
- Mátrix Audit Kft. (4032 Debrecen, Külgyarmat u. 27.) 
- PROVITAL Fejlesztési Tanácsadó Zrt. (1022 Budapest, Bimbó u 68.) 
-  Tempusz-Class Kft. (4024 Debrecen, Tímár u. 17-19. E16) 

 
3./ Az „Egyek Nagyközség szennyvízkezelése” tárgyú KEOP-7.1.0./11-2011-0028 azonosító 
számú pályázat előkészítő szakaszában a Megvalósítási Tanulmány és a Költség-haszon 
elemzés elkészítése legfeljebb 3.000.000.-Ft összeg erejéig tárgyban közbeszerzési értékhatár 
alatti, három ajánlat kérésén alapuló eljárást indít, és a következő ajánlattevőket kéri fel 
ajánlattételre: 
 

- Transdowell Zrt. (3527 Miskolc, Tüzér u. 12.) 
- AQUA-VITA Kft. (1023 Budapest, Mecset u. 10-12.) 
- SC Engineering Mérnöki Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (1126 Budapest, Kiss János 

altábornagy u. 48/c.) 
- Innova-ÉP Kft. (4031 Debrecen Postakert utca 39/C 
  

4./ Az „Egyek Nagyközség szennyvízkezelése” tárgyú KEOP-7.1.0./11-2011-0028 azonosító 
számú pályázat előkészítő szakaszában PR feladatainak ellátása legfeljebb 2.000.000.-Ft 
összeg erejéig tárgyban közbeszerzési értékhatár alatti, három ajánlat kérésén alapuló eljárást 
indít, és a következő ajánlattevőket kéri fel ajánlattételre: 
 

- Ferromén-Ker Kft. (4405 Nyíregyháza, Kállói út 90.) 
- HAJDÚ-PR-KO Kft. (4060 Balmazújváros, Batthyány utca 24.) 
- MEGADELTON Kft. (1103 BUDAPEST, Gyömrői út 76-90.) 
 

5./ Az ajánlattevőkre javaslatot 2011. november 25-ig lehet tenni a polgármesternél.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
Itt van még előttünk a következő előterjesztés a Megállapodás tervezet pénzeszköz átadásról. 
Illetve a Finanszírozási szerződés. Mivel ez  a testületi ülés előtt került elénk, javaslom, hogy 
napoljuk el a napirend tárgyalását a soron következő ülésre.  
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Aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
428/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a KEOP-7-1-0/11 pályázat önerejével 
kapcsolatos egyeztetés című napirend tárgyalását elnapolja a 
2011. november 24-i ülésre. 
 
Határidő: 2011. november 24. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Ügyvédi megbízás jóváhagyása a CAMINUS Zrt. ügyében 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A lámpák lízing díjára havonta lassan 300 ezer Ft-ot fizetünk és ebben nincs benne minden 
lámpatest. Összesen 1550 lámpáról beszélünk. Számításaim szerint a 15 éves futamidő alatt 
47 millió Ft-ot kell kifizetni ennek a cégnek. Annak idején 40-45 %-os megtakarítást ígért 
nekünk a Caminus Zrt. Az akkori pénzügyi irodavezető számításokat végzett, hogy melyik 
futamidő a leggazdaságosabb. Számításokat végeztünk, hogy meg van-e az a 40%-os 
megtakarítás. Nem úgy történt ez a beruházás, ahogy szerettük volna, ezért kezdeményeztem, 
hogy vegyük fel a kapcsolatot a céggel és próbáljunk békés megoldást találni.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Lehetőségem volt áttanulmányozni a Caminus Zrt-vel kötött szerződéseket és az 
előzményeket. Az akkor megkötött szerződés igen magas megtakarítást ígért. 2000 órával 
számoltak, de ez irreálisan magas volt, ezért átdolgozásra került az ajánlat. Ekkor lemérték a 
valós fogyasztásokat és ez alapján tették meg az ajánlatukat. A Képviselő-testület 
24/2006.(II.16.) sz. határozatában egyértelműen kinyilvánította, hogy elfogadja a Caminus Zrt. 
ajánlatát, ha az többletköltséget nem jelent az önkormányzatnak.  A testületi jegyzőkönyvből 
világosan kiderül, hogy a testület a többlet költség alatt azt értették, hogy legalább null szaldós 
lesz ez a beruházás.  A Caminus Zrt. akkori vezetője tett egy nyilatkozatot, amelyben 
garanciát vállaltak erre a villamos energia megtakarításra. Ezek ismeretében írtam egy 
tájékoztató levelet a Caminus Zrt-nek ezekről a tényekről, elletve a számításokról, amelyből 
látható, hogy ezek a megtakarítások elmaradtak. 2006- 2011. évig ez 8 947 479 Ft az elmaradt 
megtakarítás. A jövőre nézve felvetettem a bérleti díjak csökkentésének lehetőségét is. A 
Caminus Zrt. erre a levélre válaszolt, amely levélben elzárkózik mindenféle kompenzáció 
lehetőségétől. A saját nyilatkozatuk kapcsán azt mondják a szerződéses ajánlatban nem a 
fogyasztásra, hanem energia megtakarításra vállaltak garanciát. Felvettük a kapcsolatot a 
békéltető testülettel. Ennek a testületnek gazdasági szakemberek, műszaki szakemberek, 
jogászok a tagjai. A szerződés értelmében kötelező egyeztetni a Caminussal, az egyeztetési 
eljárás lefolyatása nélkül nem lehet bírósághoz fordulni. Viszont ők elzárkóznak az 
egyeztetéstől. Dr. Veres Krisztina vezeti a békéltető testületet. Megfeneklett az ügy a 
békéltetési szakaszban. Perelni csak akkor lehet, ha ez a szakasz lezajlott. Úgy gondolom, ha a 
Caminus Zrt. nem hajlandó részt venni a békéltetésben, akkor később nem hivatkozhat arra, 
hogy ez a szakasz elmaradt. A Caminus Zrt. által vállalt kötelezettségeket, garanciákat és ezek 
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nem teljesültek. Tehát beszélhetünk egy szerződésszegésről, egy hibás teljesítésről. Illetve van 
egy műszaki oldala, hogy valójában mennyi a megtakarítás elmaradás és mi ennek az oka.   
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Volt alkalmam nekem is átolvasni az iratokat. Két csapás van, az egyik a jogi, a másik a 
műszaki dolgokban. Nagyon bonyolultnak látom az ügyet. Nekünk kell bizonyítani 
műszakilag, hogy valójában elmaradt a megtakarítás. Amit aggályosnak tartok, hogy meg 
fogják kérdezni miért 5 év elteltével kezdtünk el ezzel foglalkozni. Abban az időben az 
önkormányzatok nagy százaléka érintett volt ebben a szemünk fénye programban. Miért 
vállaljuk ezt be mi egyedül? Keressünk más ugyanezzel a problémával küzdő 
önkormányzatokat.  
Javaslatom, hogy az ügyvéd úrnak adjunk megbízást egy szakvéleményre, hogy milyen jogi 
lehetőségekkel és milyen esélyekkel tudjuk elindítani a pert. Ezt követően pedig be kellene 
szerezni egy műszaki szakvéleményt is ebben a kérdésben. Bölcsebb lett volna először 
egyezkedni. Elképzelhető, hogy felajánlottak volna olyan javaslatot, ami megmentette volna 
őket egy próba pertől. Nem tudom elképzelni, hogy egyedül csak Egyek károsodott.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd:  
Egyek egyedisége, hogy itt garanciát vállaltak. A többi önkormányzatnál véleményem szerint 
ez nem történt meg, de más önkormányzatokkal összefogni véleményem szerint is egy 
rendkívül jó gondolat. Szerencsés lenne, ha a békéltetés mégis lezajlana. Meg lehetne 
kérdezni a békéltető testülettől, hogy nem jönnének-e el ide és a helyszínen vizsgálnák meg az 
iratokat, műszaki dolgokat, és adnának állásfoglalást. Egyek egy megfelelő felkészültségű 
szakember gárdától kapna, úgy gondolom díjmentesen, bár a pontos feltételeket nem ismerem, 
egy állásfoglalást. A bíróság a garancia kifejezést a jótállás szinonimájaként ismeri el. Ha ezt 
elfogadja a bíróság, akkor már a Caminusnak kell bizonyítania, hogy megfelelően nyújtotta a 
szolgáltatást.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Van ennek a történetnek egy harmadik oldala. A cég számításai sem teljesen helytállóak. 
Valóban kérdés, hogy miért hagytuk ezt 5 évig így. Nem tudom, hogy az előző polgármester 
hogy kezelte ezt a kérdést, de amióta én vagyok a polgármester, nem utalványoztam a 
Caminus Zrt. felé. Ők folyamatosan inkasszóznak felénk.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Dr. Hegyesi képviselő úr az előbb mondta, hogy valószínűleg forráshiány miatt nem utaltunk. 
Azért nem utaltunk, mert polgármester úr nem utalványozta.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én ezt arra mondtam, hogy ők majd valószínűleg arra fognak hivatkozni, hogy az 
önkormányzat forráshiány miatt nem utalt. Visszatérve a garancia és jótálláshoz. A jótállásnak 
van egy törvényi korlátja. Én sem láttam más önkormányzat szerződését. De ha benne van a 
garancia, akkor biztatási kárért mindenképpen perelhető a Caminus. De mindezek előtt 
szeretnék kérni egy szakvéleményt ügyvéd úrtól és egy elektromos igazságügyi szakértői 
véleményt is.  
 
Murvai Ferenc meghívott: 
Annak idején több képviselő is kinyilatkoztatta, hogy akkor támogatja ezt az beruházást, ha 
ebből többlet költsége nem keletkezik az önkormányzatnak.  
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Figyelembe kell venni, hogy annak idején a képviselő-testületnek arról kellett dönteni, hogy 
egy 26 millió Ft-os beruházást támogat-e.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elhangzottak javaslatok, hogy bízzunk meg egy műszaki igazságügyi szakértőt, kérjünk 
szakvéleményt a per kimenetelét illetően Dr. Szűcs Péter ügyvéd úrtól.   
 
Van egy ügyvédi megbízás. Ennek az 5. első bekezdésében szerepel, hogy a szerződések 
véleményezéséért és az estleges igényérvényesítési lehetőségek feltárásáért 150 00 Fr+Áfa 
összegben szerződést kötünk.  
Aki javasolja, hogy kérjük fel Dr. Szűcs Péter ügyvédet, készítsen szakvéleményt milyen jogi 
lehetőségekkel és milyen esélyekkel tudja elindítani a pert az önkormányzat a Caminus Zrt-vel 
szemben, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
429/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy felkéri Dr. Szűcs Péter ügyvédet(4024 Debrecen, 
Kossuth u. 38. fszt. 1.), készítsen szakvéleményt milyen jogi 
lehetőségekkel és milyen esélyekkel tudja elindítani a pert az 
önkormányzat a Caminus Zrt-vel (6000 Kecskemét, Izzó u. 2.) 
szemben a szakvélemény elkészítéséhez 150 000 Ft-Áfa összeget 
biztosít. 
 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Aki egyetért, hogy kérjünk árajánlatot műszaki igazságügyi szakértőktől, kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
430/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy a kérjenek árajánlatokat műszaki igazságügyi 
szakértőktől szakértői vélemény elkészítésére a Caminus Zrt. 
(6000 Kecskemét, Izzó u. 2.)  ügyében.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ügyvéd úrral közben arról egyeztettünk, hogy a békéltető testületet próbáljuk meg felkérni, 
hogy hajlandó-e ebben a munkában részt venni. Kijönne a helyszínre, megnézné a 
dokumentumokat és az alapján adna egy szakvéleményt. És ennek elvileg nem lenne díja. Erre 
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nézve kellene még egy döntés, hogy a békéltető testületet megkérnénk, még az igazságügyi 
szakértő megkeresése előtt.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én is azt mondom, hogy várjuk meg a békéltető testület szakvéleményét, mert ezzel, lehet, 
hogy meg tudunk spórolni egy igazságügyi szakértői véleményt.  
 
Aki egyetért azzal, hogy a békéltető testület keressék meg, kérjék meg szakértői állásfoglalás 
kialakítására majd annak ismeretében, hogy milyen feltételekkel adnak a részünkre 
állásfoglalást, kerüljön sor az igazságügyi műszaki szakértők megkeresésére , kézfelnyújtással 
szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
431/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy megkeresi a Hajdú-Bihar Megyei Békéltető 
Testületet (4025 Debrecen, Petőfi tér 10.), szakértői állásfoglalás 
kialakítására majd annak ismeretében, hogy milyen feltételekkel 
adnak a részünkre állásfoglalást, kerüljön sor az igazságügyi 
műszaki szakértők megkeresésére 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

5./ Tájékoztató a RÓZSAÉP Kft. ügyével kapcsolatban 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez a téma már többször volt napirenden. Az igazságügyi szakértő dolgozik rajta. A kötbér ügy 
már a bíróságon van november 22-én lesz a tárgyalás.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd:  
Valóban az ügy bírósági szakaszba érkezett. November 22-én lesz egy meghallgatás. A 
Rózsaép Kft. az Egészségház kivitelezési munkáira szerződést kötött Egyek Nagyközség 
Önkormányzatával. Ezen munkálatok befejezésekor merült fel a kötbér kérdése. Az alapvető 
eldöntendő kérdés, hogy valóban késett-e a Rózsaép Kft. Az ÁNTSZ is tett a hibákra 
vonatkozó megállapításokat. Az előzetes szakvéleményben szintén 29 napos késedelmet 
határoztak meg. Három napot az önkormányzat kérésére késtek.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Átolvastam ezt az iratanyagot is. A munkák átvétel a műszaki ellenőrön keresztül történt. Ki 
volt fizetve 100 %-ban a díj. Van egy-két tisztázandó kérdés. Javaslom, hogy hívjuk meg a 
Berép-Terv Kft. ügyvezetőjét és a műszaki ellenőrt, hogy nyilatkozzanak miért vették át a 
műszakilag hiányos munkákat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Úgy éreztem meg vannak keveredve a dolgok. Számíthatunk arra, hogy lesz egy második 
perirat is. Most a kötbérről beszélünk, ha kész lesz a műszaki vélemény, majd akkor lesz 
érdekes a műszaki átvétel.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Úgyanarról beszélünk, mert a két dolog szorosan kapcsolódik egymáshoz. lényeges hogy 
milyen típusúak, milyen súlyúak ezek a hiányosságok.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ügyvéd úr most konkrétan a kötbér üggyel van megbízva a Rózsaép Kft. ügyében.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
A perbe hívásnak az a lényege, hogy segítsen a pert megnyerni a Rózsép Kft. ellen. Viszont 
elesünk egy nagyon fontos bizonyítási lehetőségtől. El kell dönteni, hogy kell- e Nagy István 
mint tanú az ügyben.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Most is csak a tájékoztató tudomásul vételéről tudunk dönteni. 
Aki a tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
432/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Rószaép Kft. (4400 Nyíregyháza, Tünde u. 12.) kötbér ügyével 
kapcsolatos tájékoztatót tudomásul veszi.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6./ MVH-s pályázatok benyújtásához szükséges döntések 
 
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Nem szeretnék az összes pályázaton végig menni, hiszen már tárgyaltuk a projekteket. 
Elkészültek a végleges költségvetések, ezeket kell most elfogadnia a testületnek. Az anyaggal 
az összes határozati javaslat kiküldésre került.  Jeleznem kell, hogy a legnépszerűbb egyeki 
rendezvények pályázatnál az összegek megváltoztak, mert olcsóbban készítették el az 
ajándékcsomagokat.  
 
„Helyi lakosok vállalkozóvá válásának elősegítése”  
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Polgármester úr többször is egyeztetett a képző céggel ezzel kapcsolatban, a korszerű 
vállalkozóvá válás segítése a projekt célja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
433/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és 
Vidékfejlesztési Hivatalhoz LEADER Pályázat keretében, 
„Helyi lakosok vállalkozóvá válásának elősegítése” tárgyában.  
 
Célterület azonosítója: 1 027 163 
 
Célterület megnevezése: Hagyományőrzést vagy helyi 
gazdaságélénkítést elősegítő képzések szervezése 
 
LEADER HACS neve: Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. 
 
A pályázat összköltsége: 4.998.500 Ft. 
Igényelt támogatás: 4.998.500 Ft.  
Önerő: 0 Ft.  
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
 
Határidő:  2011.november 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
 
 
„Képzések szervezése a munkanélküliek elhelyezkedésének megkönnyítésére”  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
434/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és 
Vidékfejlesztési Hivatalhoz LEADER Pályázat keretében, 
„Képzések szervezése a munkanélküliek elhelyezkedésének 
megkönnyítésére” tárgyában.  
 
Célterület azonosítója: 1 016 886 
 
Célterület megnevezése: Képzési programok támogatása a 
Hortobágyi LEADER HACS területén 
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LEADER HACS neve: Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. 
 
A pályázat összköltsége: 3.048.092Ft. 
Igényelt támogatás: 3.000.000 Ft.  
Önerő: 48.092 Ft.  
Az önerő formája: Felhalmozási célú hitel.  
 
Az Önkormányzat vállalja, hogy az önerő összegét a 2012. évi 
költségvetésébe beépíti. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
 
Határidő:  2011. november 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
 
„A legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatása” 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az önerőt nem nagyon szeretjük beletenni, de kellenek a rendezvények is.  
 
Bóta Barbara önkormányzati irodavezető: 
Próbáltuk úgy összeállítani a programokat, hogy minél inkább kiszolgálják a lakosságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
435/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és 
Vidékfejlesztési Hivatalhoz LEADER Pályázat keretében, „A 
legnépszerűbb egyeki rendezvények támogatása” tárgyában. E 
pályázat keretében valósítja meg az Önkormányzat a 2012. évi 
egyeki rendezvények lebonyolítását. 
 
Célterület azonosítója: 1 026 063 
 
Célterület megnevezése: A Hortobágyi LEADER HACS 
területén belüli közösségépítő rendezvények támogatása 
 
LEADER HACS neve: Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. 
 
A pályázat összköltsége: 3.625.320 Ft. 
Igényelt támogatás: 2.911.720Ft.  



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2011. NOVEMBER 10. NAPJÁN TARTOTT RENDKÍVÜLI NYÍLT ÜLÉSÉRŐL. 

 

16/20 
 

Önerő: 713.600 Ft. (Áfa) 
Az önerő formája: Felhalmozási célú hitel.  
 
Az Önkormányzat vállalja, hogy az önerő összegét a 2012. évi 
költségvetésébe beépíti. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
 
Határidő:  2011. november 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
„Művelődési központhoz tartozó közösségi -rendezvény- szabadidős tér kialakítása” 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
436/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és 
Vidékfejlesztési Hivatalhoz LEADER Pályázat keretében, 
„Művelődési központhoz tartozó közösségi -rendezvény- 
szabadidős tér kialakítása” tárgyában. 
 
Célterület azonosítója: 1 027 101 
 
Célterület megnevezése: Közösségi terek fejlesztése 
 
LEADER HACS neve: Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. 
 
A pályázat összköltsége: 12.911.909 Ft. 
Igényelt támogatás: 10.501.227 Ft.  
Önerő: 2.410.682 Ft.  
Az önerő formája: Felhalmozási célú hitel.  
 
Az Önkormányzat vállalja, hogy az önerő összegét a 2012. évi 
költségvetésébe beépíti. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
 
Határidő:  2011. november 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 
 
„ Integrált térfigyelő rendszer kialakítása Egyeken” 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
437/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy pályázatot nyújt be a Mezőgazdasági és 
Vidékfejlesztési Hivatalhoz LEADER Pályázat keretében, 
„ Integrált térfigyelő rendszer kialakítása Egyeken” tárgyában. E 
pályázat keretében valósítja meg az Önkormányzat a település 
közbiztonsági helyzetét javító térfigyelő rendszer kiépítését. 
 
Célterület azonosítója: 1 027 118 
 
Célterület megnevezése: Hortobágyi LEADER HACS területén 
térfigyelő rendszer kialakítása 
 
LEADER HACS neve: Hortobágyi LEADER Nonprofit Kft. 
 
A pályázat összköltsége: 19.171.231 Ft. 
Igényelt támogatás: 15.000.000 Ft.  
Önerő: 4.171.231 Ft.  
Az önerő formája: Felhalmozási célú hitel.  
 
Az Önkormányzat vállalja, hogy az önerő összegét a 2012. évi 
költségvetésébe beépíti. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat 
benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
szükséges dokumentumok aláírására.  
 
Határidő:  2011. november 15. 
Felelős:  Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara önkormányzati irodavezető 
 

7./ A Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által a Hortobágyi LEADER HACS-
hoz benyújtandó pályázatról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A kistérség is adott be pályázatokat közösségépítő rendezvények szervezésére. Egyeken egy 
disznóvágást szerveznek, és egy szünidei nyári tábort. Az önerő a három rendezvényre 
625 686 Ft.  
Aki egyetért a kistérségi pályázatok támogatásával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
438/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
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határozott, hogy „ A Hortobágyi LEADER HACS területén belüli 
közösségépítő rendezvények támogatására a Balmazújvárosi 
Kistérség Többcélú Társulása által benyújtott pályázatot 
zámogatja az Egyek településre eső 625 686 Ft önerőt biztosítja 
2012. évi költségvetésében.  
 
Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
8./ ETKIKI Többcélú Intézmény kérelme a tornaterem világításának javítása ügyében 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A tornaterem világítása ügyében írtam egy előterjesztést, a garancia már májusban lejárt. 25 
db. speciális izzót kell most kicserélni.  
 
Holló János alpolgármester: 
Az árajánlaton csak az van, hogy átadják az izzót, van lehetőségünk a beszerelésre?  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. emberei beszerelik az izzókat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Miből lesz ez finanszírozva? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Működési célú hitelből. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A dologi kiadásokra nektek van saját költségvetésetek, miért kell ezt az önkormányzatnak 
megvásárolni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
A dologi kiadásainkra betervezett összeg már elfogyott és másból nem tudjuk ezt 
finanszírozni.  
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki javasolja 200 000 Ft biztosítását az ETKIKI Többcélú intézmény tornaterem 
világításának javítására, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
439/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
ETKIKI Többcélú Intézmény Móra Ferenc Általános Iskola (4069 
Egyek, Fő u. 1.) tornaterem világításának javítására megbízza a 
Sza-Co Kft-től (4100 Berettyóújfalu, Puskin u. 12.) vásárolja az 
izzókat. Ez Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft emberei végezzék el a 
szerelést. Bruttó 200 000 Ft-ot biztosít működési célú hitel 
terhére.  
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Határidő: 2011. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Az áldozattá válás megelőzése, áldozatsegítés c. TÁMOP-5.6.1.C-11/2. pályázat 

benyújtása 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Jelző rendszer kiépítése lenne a célja a projektnek. Több kollégával folyamatosan dolgozunk., 
hogy a november 15-i beadási határidőre kész legyen a pályázat. A projekt megvalósítása 
önerőt nem igényel. a végleges költségvetést a 2011. november 24-i ülésre tudjuk hozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egy nagy munkát veszünk ezzel a nyakunkba, de ennek a gyümölcse a közbiztonság területen 
fog beérni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Hová lesz bekötve a jelző rendszer? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A riasztást lehet kérni a rendőrségre és lehet kérni az orvosi ügyletre is. Egy tiszafüredi 
vagyonvédelmi céggel egyeztettünk.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ki lesz az, aki valamilyen támadás során, kimegy a helyszínre és intézkedik?  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A cég embere fogadja a jelzéseket. Havonta kb. 500 Ft a figyelésre az alapdíj. A kivonuló 
szolgálatért plusz díjat kell fizetni. Ezek nem a rendőrség, hanem a biztonsági cég emberei.  
Ez közbeszerzési kategória. Az a cég telepíti a rendszert, aki megnyeri a közbeszerzést.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a pályázat benyújtásával, kézfelnyújtással szavazzon.  
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
440/2011. (XI.10.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
tájékoztatóban foglaltakat tudomásul veszi és úgy határozott, 
hogy kerüljön benyújtásra az áldozattá válás megelőzése, 
áldozatsegítés c. TÁMOP-5.6.1.C-11/2. „ jelű pályázat. 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges dokumentumok 
aláírására.  

 
Határidő: 2011. november 15. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 17.45 
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órakor bezárta. 
      K. m. f. 
 
________________________             ________________________ 
     Csepreginé Kocsis Nóra        Dr. Miluczky Attila 

       Jegyző                Polgármester 
 
 
 
________________________             ________________________ 
        Kovács Sándorné                                              Dr. Hegyesi Kálmán       
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 

______________________ 
Sűveges Sándorné 
Jegyzőkönyvvezető 


